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VALTUUSTOALOITE KUNTOILUVÄLINEISTÄ KIVIRANNALLE

710/12.04.02/2017

KV 25.09.2017 § 94

Toni Keränen ja 6 muuta valtuutettua jättivät 25.9.2017 päivätyn seu-
raa van sisältöisen valuustoaloitteen:

"Kivirantalaisilta asukkailta on tullut kyselyitä, että saisiko Ki vi ran nal-
le samanlaisia ulos sijoiteltavia kuntoiluvälineitä kuin Suen saa ren
lenkkeilyreiteiltä löytyy.

Me allekirjoittaneet esitämme, että:

tutkittaisiin mahdollisuus rakentaa ulkokuntoilupuisto Kivirannalle,
jon ne tulisi muutamia ulkokuntoiluvälineitä. Yksi hyvä vaihtoehto
puis ton sijoittamiselle voisi olla Pikkupalontien ke vyen lii ken teen väy-
län viereinen puistoalue Isopalontien päässä, tämä paikka olisi kä ve-
ly mat kan etäisyydellä eripuolilta Kivirantaa."

KAUPUNGINVALTUUSTO:

Päätettiin saattaa valtuustoaloite kaupunginhallitukselle val mis tel ta-
vak si.

_______
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KAUPUNGINVALTUUSTO:

Päätettiin saattaa valtuustoaloite kaupunginhallitukselle val mis tel ta-
vak si.

_______

TEKN 23.01.2019 § 13
Valmistelija tekninen johtaja Markus Kannala

Aloitteen kaltaisia ulkoliikuntavälineitä toteutetaan tavallisimmin lii-
kun ta paik ko jen yhteyteen, jotta niiden käyttöaste saataisiin mah dol li-
sim man korkeaksi. Torniossa ulkoliikuntavälineitä on Ui ton ran nal la
ulkoilureitin ja uimarannan yhteydessä ja Län si ran nal la ul koi lu rei tin ja
pallokenttien läheisyydessä.

Yksittäinen kun to lai te maksaa noin 3000 eu roa. Koko vartalon har-
joit te luun so vel tu van ul ko lii kun ta vä li neis tön in ves toin ti kus tan nus olisi
noin 36 000 eu roa, ilman maatöitä, asen nus ta ja ym pä ris töön liittyviä
töitä. Kaik ki kustannuksen huo mioi den investoinnin voi daan arvioida
ole van luokkaa 42 000 eu roa valmiille puis to alu eel le sijoitettuna, jol-
loin ympäristötöitä ei tar vit si si erikseen suo rit taa. Ylläpitoon olisi li-
säk si varattava noin 2 - 3 % in ves toin ti kus tan nuk sis ta, eli noin 1000
euroa vuosittain.

Ul ko lii kun ta vä li nei tä ei ole nykyisin käy tet tä vis sä olevin resurssein
mah dol lis ta to teut taa nykyistä laajemmin. Laitteiden to teut ta mi nen
Kivirannalle voisi ennen pitkää johtaa siihen, että ta sa puo li suu den
nimissä muihinkin kau pun gin osiin pitäisi toteuttaa oma ul ko lii kun ta-
vä li neis tö.

Ky sei nen palvelu on nykykäytännön mu kai ses ti tar koi tuk sen mu kais ta
keskittää eniten käytettyjen liikunta- ja ul koi lu paik ko jen lä hei syy teen,
jossa ne ovat kohtuullisesti kaik kien halukkaiden käyt tä jien
saavutettavissa.

On myös huomiotava, että aloitteessa esitetty paikka on ase ma kaa-
van mukaista katualuetta, eikä sitä tu le ottaa muiden toi min to jen
käyttöön.

TEKNINEN JOHTAJA MARKUS KANNALA:

Lautakunta päättää, ettei aloitteen mukaisia ulkoliikuntavälineitä to-
teu te ta nykyistä laajemmin valmistelussa esitetyin perustein. Pää tös
saatetaan kaupunginhallituksen ja edelleen kau pun gin val tuus ton
tiedoksi.



TEKNISTEN PALVELUJEN LAUTAKUNTA:

Asiasta käydyn keskustelun aikana Toni Keränen esitti asian pa laut-
ta mis ta uudelleen valmisteluun "Esitän, että: aloite pa lau te taan
uudelleen valmisteluun. Perustelut: mielestäni valmistelussa aloi tet ta
on katsottu hyvin suppeasti. Aloitteessa esimerkiksi pu hu taan
muutamasta kuntoilulaitteesta ja päätösesityksessä n. 12 lait tees ta.
Lisäksi esitys laitteiden sijoittamispaikasta on aloit tee seen kirjattu
muotoon, ”yksi hyvä vaihtoehto sijoittamiselle voisi ol la” ja siihen on
vastattu ”esitetty paikka on asemakaavassa ka tu aluet ta, eikä sitä
tule ottaa muuhun käyttöön”. Kivirannalta löy tyy muitakin hyviä
sijoitus paikkoja, kuin aloitteessa esimerkkinä mainittu paikka.
Aloitteen hylkäämistä on myös perusteltu ta sa puo li suu del la muihin
kaupungin osiin. Samaa perustelua ovat Ki vi ran ta lai set käyttäneet,
kun ovat tiedustelleet voisiko laitteita saa da myös Kivirannalle,
kysyen ”miksi kaikki sijoitetaan Suensaaren alu eel le, tämä ei ole
tasavertaista”. Esitystä kannattivat Aino Hyöp pi nen ja Henna Knuuti.

Aloite tulisi valmistella Kivirannan osalta uudelleen ja samalla tu li si
tutkia muidenkin kaupunginosien osalta, samanlaisten 2-4 ul ko kun-
toi lu lait teen sijoittamista suosituille ulkoilu reiteille. Nämä voi tai siin
toteuttaa esim. parin vuoden aikajänteellä. Terveyden edis tä mi nen
liikunnalla on yksi tärkeistä tavoitteista, joita täm möi set voisivat
auttaa ja sitä myöten pieni sijoitus saataisiin korkojen kans sa
takaisin.

Puheenjohtaja totesi, että koska keskustelun aikana oli tehty tek ni-
sen johtajan päätösesityksestä poikkeava kannatettu esitys, asias ta
on äänestettävä.

Puheenjohtaja esitti, että ne teknisten palvelujen lautakunnan jä se-
net, jotka kannattavat teknisen johtajan tekemää pää tös esi tys tä,
äänestävät "jaa", ja ne teknisten palvelujen lautakunnan jä se net,
jotka kannattavat Toni Keräsen tekemää ja Aino Hyöppisen se kä
Henna Knuutin kannattamaa pää tös esi tys tä, äänestävät "ei".

Äänestysesitys hyväksyttiin.

Nimenhuudon mukaan suoritetussa äänestyksessä annettiin kol me
"jaa" ääntä (Kristo Helena, Liikamaa Arto ja Pigg Pasi) ja seit se män
"ei" ääntä (Hyöppinen Aino, Keränen Toni, Knuuti Henna, Lap pa lai-
nen Mauri, Säynäjäaho Minna, Söderström Elina ja Kari Jar mo) ja
poissa yksi (Svenn Jani).

Lautakunnan päätökseksi tuli siten palauttaa asia uudelleen val mis-
tel ta vak si.



LISÄTIEDOT: Tekninen johtaja Markus Kannala, 040 5835980

TÄYTÄNTÖÖNPANO Ei muutoksenhakua.

Asia kaupunginhallituksen ja -valtuuston käsittelyyn.

______


